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Resultaten

Vragenlijst 798967

Aantal responsen op deze vragenlijst: 121
Totaal aantal responsen op deze vragenlijst: 121
Percentage van het totaal: 100.00%
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Samenvatting voor Q00004

Hoe denkt u over een nieuwe BIZ periode voor 2025-2030 ?

Antwoord Telling Percentage

ja, ik sta positief tegenover een nieuwe BIZ periode. (AO01) 97 80.17%  
nee, ik wens geen nieuwe BIZ meer. (AO02) 24 19.83%  
Geen antwoord 0 0.00%  

Samenvatting voor Q00004

Hoe denkt u over een nieuwe BIZ periode voor 2025-2030 ?
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Samenvatting voor Q00012

Heeft u nog op of aanmerkingen die u Sterck wil meegeven

Antwoord Telling Percentage

Antwoord 53 44.17%  
Geen antwoord 67 55.83%  

ID Respons

3 Geen
9 SUCCES 
17 Graag heel veel meer ondernemers die hun handen uit de mouwen gaan steken zou een

grote wens zijn 
En met z n allen maken we het nog mooier en leuker 
Want we hebben gewoon een mooie stad 

19 Ga zo door. TOP!
20 Super fijn dat jullie je zo inzetten voor de stad! Ik hoop dat we weer 5 jaar doorgaan. 
22 Er zijn veel ondernemers die niet weten dat sterck bestaat, er is zeer weinig verbinding

tussen sterck en ondernemers, dat kan veel beter. 
25 Focus niet alleen op de krabbenfoor. Er is nog zoveel meer. 
26 Meer zichtbaarheid bij de ondernemers zelf. Probeer eens in de paar maanden een binnen te

stappen en te vragen of ondernemers nog ergens tegen aan lopen. 
28 Zie zeker  verbetering  maar graag nog meer aankleding in de stad om het gezellig te maken 
30 Geen
31 Meer budget, verhogen biz ��
33 Nee
36 Ik denk dat we op dit moment goed/beter bezig zijn met de stad opfleuren. Dus ik zou zeggen

ga zo door! :) 
38 Zeker mee doorgaan
40 ga zo door
43 Liever wat grotere activiteiten dan iedere keer een beetje in een koopweekend
44 Geen opmerkingen
45 Als wij weer ''ouderwetse'' drukte willen realiseren in de binnenstad zullen wij het winkel

gedeelte aan moeten passen. Zo lijkt het mij verstandig om alle ondernemers en bedrijven uit
de parade en sint joseph straat naar de wouwsestraat/zuivelstraat te verhuizen. Zo krijg je
een volle straat voor het winkelend publiek en krijgt iedere winkel meer bezoekers, omdat ook
de gerichte klant dan langs alle winkels komt en op impuls naar binnen zullen komen. Ik weet
dat de Gemeente Breda altijd druk is met het positioneren van de winkeliers en hier ook in
ondersteund door middel van subsidies. Zo kunnen de grote winkels zoals de HEMA en C&A
in het pand van de oude V&D. Ik hoop dat de focus in de toekomst op de positionering van de
winkeliers gaat liggen en dat de gemeente dit kan ondersteunen. Als wij alle winkels in de
binnenstad in één straat kunnen krijgen dan zal het in deze straat weer ouderwets druk
worden en hebben wij weer een bruisende binnenstad.

50 ik weet sinds kort dat wij ook ideeen mogen inbrengen. misschien meer naar buiten brengen.
zodat winkels ook meer mee gaan helpen. en dat wij ook mensen van buiten de stad kunnen
vragen om ook een huisje of kraam te mogen huren. 

51 Met twee kleine vestigingen is de prijs oneerlijk tegenover grote winkels met 1 vestiging
54 heel veel succes!
55 Ga zo door en luister goed naar de ondernemers want die weten vaak wat het winkelend

publiek nodig heeft.
63 Zowel invoering van een ondernemers BIZ als ook pandeigenaren BIZ.
64 ik ben tevreden hoe het één en ander wordt opgepakt
65 Jullie hebben uitstekend werk geleverd! Ga zo door!
69 Samen zijn we Sterck!!
75 Meer communiceren naar de ondernemers. Er zou een betaalde city manager moeten komen

die verantwoordelijk is voor een hoop taken en die ondernemers ook enthousiast kan maken!
80 Ga zo door 
82 -
83 nee
85 Graag zien we wat meer activiteiten met de straat. In combinatie met het hele centrum
88 Probeer a.u.b. nog eens goed aan te kaarten bij de gemeente het grote probleem van
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scooters en fatbikes  in de stad,
En veel succes met de ingeslagen weg 

89 Meer verbondenheid tussen ondernemers, niet alleen posters verspreiden maar ook
persoonlijk contact met de ondernemers. Uitleg van evenementen zodat er meer van de
grond komt.
Laat ieder kwartaal jullie gezicht zien en verspreid de ideeën persoonlijk en niet dat de
gemiddelde ondernemer het op het laatste moment via social media moet vernemen.
Sterkere promotie bijv. een kerstmarkt !! ,  verdeel dit onder de ondernemers, de een bakt
oliebollen, anders zorgt voor Gluh-wein, muziek in de straten, (laat de speakers weer klinken)

HOUD DE BINNENSTAD ONDER DE AANDACHT BIJ DE MENSEN !
90 Nee heb het idee dat er wel actie ondernomen wordt 
93 nee
94 Ik heb een winkelpand/Etalage maar gezien mijn omzet van nog geen €500,,- per jaar wil ik

geen BiZ.
100 Gelijke openingstijden 
110 nee
111 Door het toevoegen van de aanloopstraten is vorige keer geprobeerd een gat te dichten in de

begroting. Dat gat is gedicht en ik heb er 4 lampjes voor terug gekregen in de straat en verder
ondanks de inzet weinig tot niets. De BIZ an sich is een prima initiatief alleen zou ik graag
zien dat het terug gebracht wordt naar de "binnenstad" zonder "aanloop-straten". Voegt voor
de gemiddelde aanloopstraat weinig toe omdat alle activiteiten etc. zich beperken tot het
centrum inclusief de grootste kostenpost; de krabbenfoor. Maar dan spreek ik vooral voor
mezelf.

112 ga zo door
113 Ga zo door
114 Ga zo door
115 Nvt
117 Voor de kleine ondernemer is de BIZ best een hoog bedrag, een lagere BIZ zou gewenst zijn
119 Nee
122 Wij zij sinds  januari 2024 de nieuwe franchisenemers van Lopers Company Bergen op

Zoom.  Wij, John boontjes en Debby Pouls zijn de eigenaars hiervan. Gelieve dit in jullie
administratie te veranderen. Ik hoop dat we baat hebben bij deze vereniging. Ook al vindt ik
de jaarlijkse BBQ overbodig iets en heb liever een bijeenkomst wat minder kost. 
Ik hoop dan ook dat Sterck iets gaat betekenen.  Ik zie nu alleen smerige liften en
trappenhuis vol pis en uitwerpselen. 

Ieder geval succes met de komende jaren.

John Boontjes
    

123 Gemeente mag ook wel weer eens met een zak geld komen. Zolang de gemeente dat niet
doet zien wij ook geen meerwaarde in BIZ

124 Vind een lidmaatschap voor vijf jaar vast te lang
Situaties, omstandigheden veranderen jaarlijks

129 FIJN DAT HET WORDT UITGEVOERD..
130 Nee
131 Nee.
132 Alleen ga je sneller, samen kom je verder !
137 nee
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Samenvatting voor Q00012

Heeft u nog op of aanmerkingen die u Sterck wil meegeven
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